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@rinvs. IEE SCHETRN cin. IACKETHN
)

Mon 1/9/2023 4:57:44 PM

Subject: FW: Bespreekpunten IZ (input directies)

Received: Mon 1/9/2023 4:57:45 PM

Hieronder in blauw onze aanvulling op post-COVID. Excuses voor de late aanlevering.

Groet,

var:IEE) SCTE rvi>

Verzonden: maandag 9 januari 2023 16:23

Onderwerp: RE: Bespreekpunten IZ (input directies)

e
Ik zetERIERYin de cc., zij is [EE = it mij alleen dank voor bijdrage aan lek-dossier.

Groet,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van minvws.nl>

Datum: maandag 09 jan. 2023 2:19 PM

Aan;IEEAECN)ERECIN© civ.
Onderwerp: FW: Bespreekpunten IZ (input directies)

Het PO staat morgen gepland met IZ.

Was er vanuit PDCZ nog een aanvullingen op het Post Covid gedeelte?

Groet, EPL]

Van:

Verzonden: vrijdag 23 december 2022 11:42

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: FW: Bespreekpunten IZ (input directies)

Voor het PO met IZ op 10 januari.

Er volgt nog reactie van PDCZ.

Groetjesss
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Van: 5.1.28 ) IEE minvws.ni>
Verzonden: maandag 19 december 2022 12:10

Onderwerp: RE: Bespreekpunten IZ (input directies)

Hierbij de reactie vanuit GMT.

Vriendelijke groet

Goedemorgen,

heeft morgen een PO met IZ staan en zij hebben hiervoor de volgende punten aangeleverd:

1. Terugkoppeling EU gezondheidsraad. mVWS nam 9 december jl. deel aan deze Raad. Graag wisselen we met DGCZ van gedachten
over diverse punten waar we ons samen met beleidsdirecties uit haar kolom verder op willen inzetten, zoals daar zijn.

Graag melding maken dat de voorbereiding voor de DGCZ kolom erg rommelig was en dat het goed is om het proces rondom de EPSCO

te evalueren. GMT wil iig wel het gesprek hierover aangaan. We zouden graag meer pro-actief en strategisch inzetten op EPSCO, dus

voorbereiding eerder starten en meedenken welke onderwerpen we willen agenderen op EPSCO of in bilaterale overleggen.

2. Onderzoek post-COVID. Minister heeft aangegeven op Europees en internationaal niveau meer te willen samenwerken op het viak

van post-covid onderzoek. Tijdens de Europese Gezondheidsraad heeft hij hierover gesproken met zijn Europese collega’s. PDGCZ en IZ

trekken samen op om Europese/internationale samenwerking in te zetten om nationale inzet op post-covid het te versterken. Hoe ziet

DGCZ dit?

Is bekend dat dit een belangrijk onderwerp is voor de minister. Voor GMT verder geen onderwerp

DGCZ onderschrijft het belang van samenwerking op Europees en internationaal niveau op het vlak van post-COVID

onderzoek. Tijdens de EU-Gezondheidsraad van 9 december jl. heeft MVWS zowel plenair als bilateraal, aandacht gevraagd

voor postcovid en voor de noodzaak en de zin om samen te werken rondom het uitwisselen en verbinden van

onderzoeken. Hierdoor is er grotere slagkracht, komen meer gegevens beschikbaar, kan er meer tempo worden gemaakt

en kunnen databases aan elkaar worden gekoppeld. Daarnaast is het belangrijk om doublures te voorkomen. Zo kunnen we

door gerichte inzet van capaciteit op een breder terrein antwoorden vinden. Op dit moment bereiden onder meer de

Nederlandse Federatie van Universitair Medische Centra (NFU) en het Instituut Verantwoord Medicijngebruik (IVM) een

overkoepelende kennisagenda voor, waarbij nationale en internationale onderzoeken op het gebied van post-COVID

worden samengebracht en geanalyseerd op hun toepassing in Nederland. Uit deze activiteiten zal tevens blijken of en zo ja,

welk aanvullend onderzoek nodig is. Dit zal dan weer zoveel mogelijk in internationaal verband worden uitgewerkt.

Binnenkort (zodra de VWS begroting door EK is aangenomen) wordt de opdracht voor deze kennisagenda door PDCZ

formeel uitgezet bij ZonMw. Daarnaast wordt gewerkt aan de uitwerking van een expertisecentrum om kennis en ervaring

uit wetenschap, onderzoek en praktijk op het gebied van post-COVID op structurele wijze bijeen te brengen.

buiten verzoek

5. Pandemische paraatheid en HERA in het bijzonder. kort bijpraten op ontwikkelingen; wellicht een volgende keer meer in de diepte

bespreken, samen metGMT voorbereiden tzt?



968531

Zeer belangrijk onderwerp voor GMT. Goed idee om hier een aparte sessie voor te crganiseren. VoorfiicBFBcoed om te weten dat [Eel

(oud GMT en nu gedetacheerd bij de Commissie) gaat werken bij HERA. Ookwai2e (nu bij de PV) maakt de overstap

naar HERA. Beide vertrekken dus bij de Rijksoverheid. Voor ons een interessante ingang. Hier moet PP ook bij betrokken worden, is niet

alleen voor GMT.

neemt hierin graag input vanuit jullie mee.

Lukt het einde dag hiervoor een reactie aan te leveren?

Groet ERPS

Dubbel


